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Møtereferat 

Hva: AK styremøte nr. 10 2017 – 2018 
Avholdt: Telefon 01.11.17 19:15 – 20:30 
Tilstede: Ola Evjen, Lars Inge Graabakk, Kenneth Larsen, Anne Cathrine Enstad og Andrea 
Bell Pedersen 
Frafall: Dagfinn Neteland 
Fra admin.: Claus Johan Ryste 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Anne Cathrine Enstad 
 
Sak 63 2017 - 2018   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 64 2017 – 2018  Godkjenne referat 
Referat nr. 9 godkjennes. 
 
Sak 65 2017 - 2018   Kort status sportssjef – sport/administrasjon 
Ny markedssjef var med til Sølden og fikk der møtt mange av dagens sponsorer. 
Ellers ingenting spesielt å melde ang administrasjonen. 
Skade på Kilde, samt at Kristina Riis Johannesen er ute med en liten skade. 
 
Sak 66 2017 – 2018  Inntektsbudsjett 2018 
Små justeringer iht tallene som ble lagt frem på styremøte nr. 9. 
Inntektsrammene skal godkjennes av Skistyret på førstkommende møte, tirsdag 
7.november, og det endelig budsjettet i desember. 
 
Sak 67 2017 – 2018  Utgiftsbudsjett 2018, 1.utkast 
Overordnede mål: 
Integrering må styrkes, større nedbetaling av gjeld, styrke administrasjonen og øke buffer. 
Grunnleggende organiseringen av lag må diskuteres i denne forbindelsen. 
Endelig gjennomgang på styremøte fredag 1.desember. 
 
Sak 68 2017 – 2018  Rapport pr september 2017 
Oppdatert rapport foreligger fra administrasjonen torsdag 2.november. 
Vi er innenfor rammene som hele tiden har vært meldt. 
 
Sak 69 2017 – 2018  Tiltak og prognose 2017 
Tiltak i henhold til plan er fulgt. 
Krevende prosess.  
Administrasjon og WC lagene sier ifra seg 30% av lønnen i november. 
 
Sak 70 2017 – 2018  Eventuelt 
Claus la frem ideen om «Alpinsportens Venner». 
Tar opp igjen denne ideen på møtet den 1.desember.  


